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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Энергическое сотрудничество России и КНР в Арктике - на примере «Ямал СПГ».Данная работа посвящена изучению китайско-российского энергетического сотрудничества, особенно проект «Ямал СПГ», который является типичным примером китайско-российского энергетического сотрудничества. Задачи, которые решались в ходе исследования:1. Предыстория и причины китайско-российского энергетического сотрудничества в Арктике.2. Анализ преимуществ и недостатков китайско-российского энергетического сотрудничества в Арктике.3. Изучение состояния и прогноз проекта «Ямал СПГ».4. Изучение влияния новой коронной эпидемии на энергетический проект Ямала и российско-китайское энергетическое сотрудничество в Арктике.Работа проведена на базе литературе, в которой собрано большинство фактического материала: научные журналы по арктическому региону, энергетической политике Китая и России и т. д. Анализ основан на данных литературы и последние международные новости.В результате была проанализирован всесторонний анализ Ямальского проекта китайско-российского арктического энергетического сотрудничества. Природные факторы  и человеческие факторы внесли свой вклад в наиболее типичный проект китайско-российского энергетического сотрудничества в Арктике - «Ямал СПГ». В конце концов, в этой статье проанализировано влияние COVID-19 на проект «Ямал СПГ» и китайско-российское энергетическое сотрудничество в Арктике.
        

        
          Topic of the final qualification work: "Energy cooperation between Russia and China in the Arctic - on the example of «Yamal LNG»".This paper is devoted to the study of China-Russian energy cooperation, especially«Yamal LNG», which is a typical example of China-Russian energy cooperation. Tasks that were solved in the course of the study:1. Background and reasons for China-Russian Arctic energy cooperation.2. Analysis of the advantages and disadvantages of China-Russian Arctic energy cooperation.3. Studying the status and forecast of the project «Yamal LNG»4. Studying the impact of the new crown epidemic on the project«Yamal LNG» and China-Russian Arctic energy cooperationThe work was fulfilled on the premises of literature, in which most of the actual material is collected: scientific journals on the Arctic region, energy policies in China and Russia, international news reports, etc. The analysis is based on data in the literature and reports and the latest international news.Therefore, a comprehensive analysis of the project «Yamal LNG» of  China-Russian Arctic energy cooperation was carried out. Natural factors and human factors have contributed to the most typical project of China-Russian Arctic energy cooperation - «Yamal LNG». Finally, This article analyzes the impact of COVID-19 on the project 《Yamal LNG》 and China-Russian energy cooperation in the Arctic.
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